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ZÁZNAM 

zo zasadnutia Komisie výstavby, životného prostredia a rozvoja mesta pri 
Mestskom zastupiteľstve mesta Myjava zo dňa 20. 9. 2022 (utorok)   o 15:00 
hod.  

Program komisie: 

1. Investičné akcie 2023 
2. Rôzne  

 
 

Komisiu otvoril predseda Ing. Rastislav Kostelný. Pracovného stretnutia a 
zasadania sa zúčastnili 6ti členovia (zo 14-tich ), 3 zástupcovia MsÚ Myjava. 
Komisia nebola uznášania schopná. 
 

 
1. Investičné akcie 2023 
 
Ing. Jana Cablková oboznámila členov komisie s materiálom Investičné akcie 

2023, ktorý bol členom komisie zaslaný spolu s pozvánkou na preštudovanie. 
 
Financované zo zdrojov EÚ: 
- Ako sa gazdovalo kedysi – zachovanie kultúrneho dedičstva 
- Revitalizácia sídliska Pri štadióne 
- Modernizácia vybavenia kultúrneho domu 
- Manažment údajov mesta Myjava 
- Malé zlepšenia e-Gov služieb mesta Myjava 
Financované cez výzvy Kopaničiarsky región – Miestna akčná skupina 
- Úprava areálu MŠ Turá Lúka a MŠ SNP s vytvorením športových plôch 
- Vybudovanie cykloprístreškov v meste Myjava 
 
Ing. Lenka Bunčiaková – vedúca oddelenia regionálneho rozvoja zodpovedala 

otázky členov komisie. 
Členovia komisie v rámci cyklodopravy a cykloturistiky doporučujú vypracovať 

štúdiu prípadne strategický dokument, ktorý by bol záväzný pre budúce projekty 
a bola by východzím podkladom pre ďalšie činnosti v uvedenej oblasti. 

 
Financované z vlastných zdrojov: 
- Rekonštrukcia odvodnenia Jablonská ulica 
- Chodník Tehelná ulica a oplotenie Dolného cintorína 
- Rekonštrukcia križovatky Krajňanská Novomestská, Myjava – 2. etapa 
- Chodník Hurbanova – Myjavanka 
- Rekonštrukcia ciest na Myjave a kopaniciach 
- Kontajnerové státia 
- Reliéfy Nám. M. R. Štefánika 
- Rekonštrukcia oporného múru kpt. M. Uhra 
- Odvodnenie garáží pod Pakanským kopcom 
 
Členovia komisie doporučujú osvetlovať priechody pre chodcov z vlastných 

zdrojov aspoň tie, ktoré sú naprojektované. 
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2. Rôzne  
- Žiadosť o vyjadrenie k architektonickej štúdii – Bytový dom Hlinícka pre 

spoločnosť amili, s. r. o. – členovia komisie skonštatovali, že v rámci podmienok 
z územného plánu štúdia nespĺňa podmienky zastavania, index zelene, index 
podlažnosti,  vzdialenosť medzi budovami je v rozpore s normou a preto 
nedoporučujú realizáciu stavby v tomto priestore. 

- Elektromobilita – ponuka spolupráce firmy GTIS charging – SK s. r. o. – členovia 
komisie doporučujú elektronabíjacie stanice riešiť skôr pri obchodných 
centrách, čerpacích staniciach. Nie v sídliskách a nie pri budovách vo 
vlastníctve a správe mesta, kde Mesto Myjava môže riešiť svoje zámery. 

- Podnety členov komisie: 
  

Havlík – komunikácia u Zemanov je v zlom stave, treba tam urobiť oporný múr. 
Ing. Cablková oboznámila pána Havlíka, že oprava komunikácie sa realizuje 
v tomto týždni. 

Peter Podmajerský – komunikácia na Hliníckej je prepadnutá. Ing. Cablkova 
oboznámila, že sa v súčasnosti robili na komunikácii kamerové skúšky a podľa 
výsledku bude opravu realizovať BVS alebo mesto Myjava. 

Peter Podmajerský – budova bývalého zelovocu pána Filku, kto budovu kúpil 
a čo tam plánuje.  Pani prednostka informovala, že budovu kúpila pani notárka 
Holčíková, ale je oboznámená, že mesto Myjava v uvedenej lokalite plánuje 
realizáciu trhoviska. 

Peter Podmajerský – bytovky na SNP. Ing. Cablková informovala, že spoločnosť, 
ktorá rieši projekt má už podané o územné konanie a chýba im už len vyjadrenie 
ochrany prírody z Okresného úradu Myjava. 

Peter Podmajerský – rozkopané mesto spoločnosťou T-com, idú si kadiaľ sa im to 
hodí. Ing. Informovala, že spoločnosť, ktorá realizuje práce ide podľa schváleného 
projektu. Trasovanie majú určené územným rozhodnutím a realizujú podľa 
schváleného projektu. 

 Martin Podmajerský – upozornil na poškodenú komunikáciu v lokalite Píly, 
Chlebov vrch, Malejov smer Kúty. Skonštatoval, že nič sa na kopaniciach nerobí. 
Ako poslanec v uvedených lokalitách zadefinuje presne, ktoré úseky  je 
nevyhnutné rekonštruovať. Ing. Cablková informovala, že v mesiaci september sa 
prechádzali komunikácie v kopaniciach a budú sa opravovať najviac potrebné 
úseky.  

Ján Kurtiš – bolo by vhodné riešiť elektronabíjanie na bicykle.  
  
Ing. Rastislav Kostelný na záver poďakoval členom komisie, za aktívnu 

účasť na komisiách za celé 4 ročné obdobie fungovania komisie. 
 
 

Zapísala : Ing. Jana Cablková                         Ing. Rastislav Kostelný,  

           predseda KV ŽP a RM 

 
 
 
 


